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"Niestety, czasem taka sytuacja również dotyczy burmistrza. To tylko zwykły człowiek", tak
pisze Burmistrz Kisielic Beata Lejmanowicz, odnosząc się do niepokojących doniesień o jej
stanie zdrowia.

Także do naszego portalu dotarła informacja o tym, że burmistrz Kisielic była w ostatnim
czasie hospitalizowana.

Beata Lejmanowicz potwierdziła to, informując o tym, jak wygląda sytuacja.

- Szanowni Państwo - zwróciła się do mieszkańców - w
związku z zaistniałą sytuacją oraz pojawiającymi się
pytaniami, chciałabym poinformować, że moja



chwilowa nieobecność w pracy stacjonarnej
spowodowana jest koniecznością leczenia
szpitalnego. Dziś wstępne wyniki, kontynuacja badań
na oddziale od poniedziałku.

Zapewniam, że wszystko jest pod kontrolą. Praca w urzędzie toczy się swoim tokiem i rytmem.
Zawdzięczamy to naszym kierownikom i pracownikom. Jesteśmy w stałym kontakcie.

Jednocześnie burmistrz zapewniła, że to tylko krótka przerwa.

- Jestem w dobrych rękach i już niebawem planuję
wrócić do dalszej, intensywnej pracy na rzecz naszej
gminy i mieszkańców. A planów mamy bardzo dużo.
Dziękuję bardzo za zainteresowanie oraz za wszystkie
wyrazy wsparcia - napisała Beata Lejmanowicz. -
Uważam, że informacja ta jest ważna i potrzebna.
Niestety, czasem taka sytuacja również dotyczy
burmistrza. To tylko zwykły człowiek - dodała.

Życzymy jak najszybszego powrotu do zdrowia.

Red. kontakt@infoilawa.pl.
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